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苏州奥兴达电梯有限公司位于苏州工业园区，产品齐全，涵盖家用梯、乘客电梯、

观光梯、医用梯、货梯、扶梯等。奥兴达电梯构造新颖独特，外观造型精美，是集

环保、节能、安全、舒适于一体的电梯产品。公司拥有专业的人才队伍，为广大客

户提供最值得信赖、最大价值化的楼宇交通解决方案。

自公司成立以来，销售额突飞猛进。产品已远销东南亚、中东、南美、南非等三十

多个国家。我们将一如既往以高标准、高质量、高服务的经营理念为客户服务。

Suzhou Ostar Elevator Co., Ltd. is in Suzhou Industrial Park. Company’s 

products is complete, covers home elevator, observation elevator, hospital 

elevator, freight elevator, escalator and so on. Ostar elevator structure 

novel, the outward appearance modeling elegant, is a concentration of 

environmental protection, energy saving, safe and comfortable in an elevator 

products. The company has professional personnel for the overwhelming 

majority of customers with the most reliable, most valued building 

transportation solutions.

Since our establishment, the sales take off. Our products are very popular 

in Southeast Asia, Middle East, South American, South Africa and other 

regions. So far we have been a partner with customers from more than 30 

countries. Our Ostar Elevator will continue to provide excellent service for 

customers with philosophy of strict standard, high quality and best service. 
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Perfect function完美功能

电梯变频驱动
VVVF drive

精确调整电动机转速，令电梯启动、运行、停止时的整度曲线平稳、圆滑，获得良好的舒适感。
Motor rotating speed can be precisely adjusted to get smooth speed curve in lift start, travel and stop and gain the sound comfort.

门机变频驱动
VVVF door operator

精确调整电动机转速，使门机的开启、关闭更轻柔灵敏。
Motor rotating speed can be precisely adjusted to get the more gentle and sensitive door machine start/stop.

独立运行 
Independent running

通过动作开关，使电梯不响应外召，仅响应轿内指令。
The lift can not respond outer calling, but only respond to the command inside the car through the action switch.

自动不停站通过
Automatic pass without stop

当轿内挤满乘客或负载接近预定值，为保持最大运行效率，该轿厢将自动越过召唤层站。
When the car is crowded with the passengers or the load is closeto preet value, the car will automatically pass the calling landing in 
order to keep maximum travel efficiency.

开门时间自动调整
Automatically adjust door opening 
time

按照层站召唤或轿厢召唤的区动，自动调整保持开门时间。
Door-open time can be automatically adjusted according to the difference between landing calling or car calling.

本层重开门 
Reopen with hall call

关门途中，可以按本层站召唤按钮使门重新开启。
In the door shutting process, press reopen with hal call button can restart the door.

即时关门 
Express door closing

电梯停站开门到位时，按下关门按钮，门立即被关闭。
When the lift stops and opens the door, press door-shut button, the door will be closed immediately.

停梯开门 
Car stops and door open

电梯减速平层，直到完全停稳后才开门。
The lift decelerates and levels, the door only opens after the lift comes to a complete stop.

轿厢到站钟 
Car arrival gong

装于轿顶的电子钟的钟声告知候梯的乘客电梯已到站。
Arrival tong in the car top announces that the passengers arrive.

指令登记删除 
Command register cancel

如按错了轿内楼层指令按钮，只要把同一按钮连按两次，就可取消已登记指令。
If you press the wrong floor command button in the car, twice continuous pressing of same button can cancel the registered command.

光幕保护 
Photocell protection

门开启和关闭期间，用覆盖整个门高度的红外光探测乘客和物体的门保护装置。
In the door open and shut period, infrared light that covers the whote door height is used to probe the door protecition device of both 
the passengers and objects.

指定停靠 
Designated stop

由于某种原因，电梯在目的层无法开门，电梯将关门运行至下一指定层楼。
If the lift can not open the door in the destinetion floor out of some reason, the lift will close the door and travel to the next designated floor.

超载停梯 
Overload holding stop

轿厢超载时，鸣响蜂鸣器并停止于该层站。
When the car is overioad, the buzzer rings and stops the lift in the same floor.

防止失速内部计数器保护
Anti-stall timer protection

由于曳引钢丝绳打滑而无法正常运行时，电梯停止运行。
The lift stops operation due to slippery traction wire rope.

启动保护控制 
Start protection control

电梯启动后在指定的时间内，没有离开门区，电梯停止运行。
If the lift does not leave door zone within the designated time after it gets started, it will stop the operation.

检修操作 
Inspection operation

当进入检修状态时，轿厢以低速点动运行。
When the lift enters into inspection operation, the car travels at inching running.

故障自诊断 
Fault self-diagnosis

控制器可记录最新的 62 个故障，以便快速排除故障，迅速恢复电梯运行。
The controller can record 62 latest troubles so as to quickly remove the trouble and restore the lift operation.

电梯门重复开关 
Repeated door closing

有时因阻碍或干扰，电梯门未能关闭，电梯门会重得打开或关闭，直到杂物被清除。
If the lift can not close the door due to certain obstacle of interference, the lift will reopen or re-shut door until sundries are eiiminated.

上下越层及上下极限保护装置 
Up/down over-run and final limit 
protection

该装置可有效地防止当电梯万一发生失控时的冲顶或撞底现象，使电梯更安全可靠。
The device can effectively prevent from the lift's surging to the top or knocking the bottom when it is out of the control, if results in 
the more safe and reliable lift travel.

下行超速保护装置 
Down over-speed protection 
device

当电梯下降运行的速度超过额定速度的 1.2 倍时，该装置自动切断控制电源，使电机停止运转以阻止电梯超速下行；如电梯继续超速下行，其
速度超过额定速度的 1.4 倍时，安全钳动作，强制电梯停止运行，保证安全。
When the lift downs 1.2 times higher than the rated speed, this device will automatically cut off control mains, stop the motor running 
so as to stop lift down at over-speed. If the lift continues to down at over-speed, and the speed is 1.4 times higher than rated 
speed, safely tongs act to force the lift stop in order to ensure the safely.

上行超速保护装置 
Upward over-speed protection 
device

当电梯上行的速度超过额定速度的 1.2 倍时，该装置自动将电梯减速或制停。
When the lift ups 1.2 times higher than rated speed, the device will automatically decelerate or brake the lift.

轿内及层站微动指令按钮 
Micro-touch button for car call 
and hall call

轿内操纵箱指令按钮及层站召唤按钮采用新型微动型按钮。
The car shows the lift floor location and current travel direction.

轿内层楼、方向指示 
Floor and direction indicator inside 
car 

轿内显示电梯所在层楼及当前运行方向。
The car shows the lift floor location and current travel direction.

层站层楼、方向指示 
Floor and direction indicator

层站显示电梯所在层楼及当前运行方向。
The landing shows the lift floor location and current travel direction.

应急照明 
Emergency car lighting

停电时，自动打开轿内应急照明。
Emergency car lighting automatically activated once power failure.

点动运行 
Inching running

当进入紧急电动状态时，轿厢以低速点动运行。
When the lift enters into emergency electric operation, the car travels at low speed inching running.

标准功能 Standard Function

安全功能
Safety 

function

运行功能
Travel  

function

应急功能
Emergency  

function

人机界面
Man-machine 

interface






